



PetroChina International Iraq FZE Iraq Branch
شركة بتروشاينا انترناشيونال م.م. ح فرع العراق

Tender Announcement

Tenders by: PetroChina International Iraq FZE Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq, PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tender is listed below:

اعلان عن مناقصة

الجهة المعلنة : شركة بتروشاينا انترناشيونال م.م. ح فرع العراق (شركة بتروشاينا) المنفذة لمشروع حقل نفط الحلفاية (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق، وقد اختيرت شركة بتروشاينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركائها شركة توتال وشركة بترونس وشريكهم الحكومي شركة نفط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور أعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان . المناقصة المراد الاعلان عنها مدرجة أدناه:

Tender Title		Tender No.
1	PURCHASE OF MULTIPORT FLOW SELECTORS (MPFS) AND TEST SEPARATORS (2024-2026)	HFY-PUR/F&C1236-1223
Bidding collection period	From 8:00am on 17 of August 2023 to 14:00pm on 27 of September 2023.	
Bid Collection fee	Free of Charge	
Technical Evaluation Criteria	1) Scope of Supply. 2) Delivery Schedule. 3) Technical Compliance. 4) Financial Status. 5) Compliance with PetroChina HSE requirement during site service. 6) Bidder's reputation in the past projects in terms of equipment quality, delivery schedule and after sales service etc. 7) Bidder must be an Iraqi company or Foreign company with a valid Iraq Branch Registration Certificate (IBRC). 8) Proven general supply experience in sour service projects, each project value more than USD 1,000,000.00 9) Bidder's QA/QC Plan and ISO9001 certificate. 10) Bidder's execution Plan 11) Compliance with terms and Conditions of Contract, 12) Bidder's performance on previous/ current contract with PCH as per COMPANY performance standard. (Not required for New BIDDER).	

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-PUR/F&C1236-1223	1 شراء محددات التدفق متعددة المنافذ وفواصل الاختبار (2024-2026)
من الساعة 8:00 صباحا من يوم 17 اغسطس 2023 ولغاية الساعة 02:00 ظهرا من يوم 27 سبتمبر 2023	فترة استلام العطاءات
دون دفع الرسوم	رسوم المشاركة بالمناقصة
1- الالتزام بنطاق التجهيز. 2- جدول التسليم. 3- الامتثال للمعايير الفنية. 4- الوضع المالي للشركة. 5- الامتثال لمعايير الصحة والسلامة والبيئة لشركة بتروشاينا خلال فترة تقديم الخدمات الموقعية. 6- سمعة مقدم العطاء في المشاريع السابقة من حيث جودة المعدات وجدول التسليم وخدمات ما بعد البيع ..الخ. 7- يجب أن يكون مقدم العطاء شركة عراقية أو شركة أجنبية مع شهادة تسجيل فرع العراق سارية المفعول. 8- تقديم خبره تجهيز عامه مماثله في مشاريع لنفس الخدمة مع قيمة كل عقد اكثر من مليون دولار. 9- خطة ضمان الجودة / مراقبة الجودة وشهادة ISO9001 10- خطة التنفيذ لمقدم العطاء. 11- الامتثال لشروط وأحكام العقد. 12- اداء الشركة في المشاريع السابقة والحالية مع شركة بتروشاينا. في حالة التقديم لأول مرة يكون مقبولا بالنسبة لهذه النقطة.	معايير التقييم الفني

2. Qualifications and documents required for ITB package request:

- 2.1) please complete the registration online at PetroChina Halfaya web portal <https://eprocurement.petrochina-hfy.com>
- 2.2) please follow up the instructions indicated in the "User Guide" available at PetroChina Halfaya Web portal.

3. Contact information:

For more information about the entrance permit to Halfaya Base Camp, you can send us an E-mail to halfaya_procurement@petrochina-hfy.com or call the numbers Mobile: 009647827599732 from 8.00 am to 3.00 pm during the official working days. halfaya_procurement@petrochina-hfy.com

2. المؤهلات و الوثائق المطلوبة للمشاركة بالمناقصة:

- 1.2) الرجاء اكمال تسجيل بيانات الشركة عبر موقع شركة بتروشاينا الالكتروني: <https://eprocurement.petrochina-hfy.com>
- 2.2) الرجاء متابعة التعليمات المدرجة في ال"User Guide" المتوفر بموقع شركة بتروشاينا الالكتروني.

3. معلومات الاتصال:

للحصول على معلومات الدخولية لمخيم الحلفاية يمكنكم مراسلتنا على البريد الالكتروني halfaya_procurement@petrochina-hfy.com او الاتصال على الهواتف التالية موبايل: 07827599732 من الساعة 8.00 صباحا الى الساعة 3.00 مساءً خلال ايام العمل الرسمية.